

Announcement of change in the Board of Directors meeting to approve the Financial Results for period ended 31 March 2023

**To: Bahrain Bourse; and
: Dubai Financial Market**

Ithmaar Holding B.S.C. (Ithmaar) would like to announce that its Board of Directors will review and approve the financial results for the period ended 31 March 2023 on Tuesday 6 June 2023 at 1:00pm instead of Sunday 14 May 2023 as announced earlier. This is due to certain initiatives by Ithmaar's Board of Directors of Ithmaar to improve the equity position. These initiatives include injection of Tier 1 Capital which will be subject to legal, regulatory and shareholders' approvals. Further details will be announced in due course.

Accordingly, Ithmaar Holding shares will remain suspended from 15 May 2023 till the date of publication of Financial Results.

إعلان عن تغيير موعد انعقاد اجتماع مجلس الإدارة لإعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2023

**السادة / بورصة البحرين، و
/ سوق دبي المالي**

تعلن شركة الإثمار القابضة ش.م.ب. بأن مجلس الإدارة سوف يقوم بمراجعة واعتماد البيانات المالية للفترة المنتهية في 31 مارس 2023 في يوم الثلاثاء الموافق 6 يونيو 2023 في تمام الساعة الواحدة ظهراً بدلاً من يوم الاحد الموافق 14 مايو 2023 كما أعلن سابقاً. ويرجع ذلك إلى بعض المبادرات التي اتخذها مجلس إدارة شركة الإثمار القابضة لتحسين وضع حقوق الملكية. وتشمل هذه المبادرات ضخ رأس المال من المستوى الأول الذي سيخضع لموافقات قانونية وتنظيمية وموافقة المساهمين. وسيتم الإعلان عن مزيد من التفاصيل في الوقت المناسب. وعليه، سيتم إيقاف أسهم شركة الإثمار القابضة من 15 مايو 2023 حتى تاريخ نشر النتائج المالية.

Name	Saqib Mustafa	ثاقب مصطفى	الإسم
Title	Authorized signatory	توقيع مخول	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			